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Referat fra Ældre- og handicaprådets møde den 19. september 
2006

Sted : Nordhøj 4, mødelokale 5
Tidspunkt: Kl. 10.00 -  11.45

Til stede : Lise Lotte Due
Aage Johannisson 
Bent Skov Jensen 
Else Flensted 
Inge Christensen 
Randi M.L. Jensen 

Annett Hjulgaard
Suppleant: Mona Jørgensen (Suppleant Handicaprådet)

Afbud fra : Gerda Timm Handicaprådet

Dagsorden :
1. Godkendelse af referat fra august mødet.
2. Informationer ved formanden.
3. Referat fra møde med Sammenlægningsældrerådet.
4. Kulturuger 2006.
5. Oplæg til orienteringsmøde for ældre- og handicaporganisationerne.
6. Problemer vedr. Skibbys veje og fortove.
7. Nyt fra Amtsældrerådet v/Aage Johannisson.
8. Nyt fra kassereren.
9. Opfølgning til årsberetning.

10. Evt.

1. Godkendelse af referat fra august mødet.

Referat godkendt.

2. Informationer ved formanden.

Dialogbaseret tilsyn på Nordhøj d. 31.10.2006.
Randi M.L. Jensen deltager.

Indbydelse til møde vedr. høring om kommende folkeoplysningsarbejde i 
Ny Frederikssund kommune.
Ingen deltagelse fra Rådet.
Sammenslutningen af ældreråd i Danmark har fremsendt nyhedsbrev 4. 
Dette runddelt.
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Gennem Skole-, social- og sundhedsforvaltningen er orienteret fra 
Ældreservice, at leveringsbehovet ved frit valgs ordningen er faldet gr. de 
åbnede plejeboliger, og at ledige stillinger ikke er besat.

I Dag- og træningscentret er problemer med sagsbehandling og træning gr. 
ubesat
stilling samt langtidssygemelding.
Som midlertidig løsning hjælper Falck med sagsbehandling afhjælpemidler 
og bilsager.

Der er orienteret om lokalefordeling i Ny Frederikssund kommune.
I Skibby placeres administrationen af sundhed og ældre samt kultur- 
fritidsområdet.

3. Referat fra møde med Sammenlægningsældrerådet.

Der vil blive refereret fra Sammenlægningsældrerådef s møde i september 
på næste rådsmøde.

Der er modtaget oplæg til budget for Social- og ældreudvalget, hvori 
priserne i de 4 nuværende kommuner er justeret.
Priserne reguleres opad til højeste pris i nuværende kommuner, og nedad til 
laveste ydelse.
Oplægget 1. behandles i uge 39, og skal til godkendelse i oktober.
Kopi af oplægget vedlægges dette referat.

3. 4. Kulturuger 2006.

Sidste planlægningsmøde afholdt i sidste uge.

Borgmester Hans Henning Bjørnsen indleder aftenen og dermed 
kulturugeme, derefter underholder Erik Grip akkompagneret af Karen 
Nielsen.

Kulturugefolder kan afhentes forskellige steder i kommune, bl.a. på rådhuset 
og på biblioteket.

5. Oplæg til orienteringsmøde for ældre- og handicaporganisationerne.

Jette Scheel deltager i mødet d. 30. oktober 2006.

Rådet ønsker svar på mulighed for personalehjælp bl.a. ved Rådets udflugt, 
arrangementer i Cafeteriet m.v.

Jette Scheel 's arbejdsfelt i Ny Frederikssund kommune ønskes præciseret 
samt hvilken placering underlederne får i Skibby.

Pensionisternes motionsforening har skrevet til Sammenlægningsudvalget i 
Ny Frederikssund kommune.
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Brevet videresendes til Jette Schell med medfølgende spørgsmål og 
uddybning på mødet.

Andre organisationer rykkes for spørgsmål til Jette samt for tilmelding til 
mødet.

6. Problemer vedr. Skibbys veje og fortove.

Teknisk forvaltning er kontaktet, og har derefter rykket driftsafdelingen for
udførelse.

Der har været flere læserindlæg i Lokalavisen om Skibbys fortove.

Rådet tager emnet op på næste møde.

7. Nyt fra Amtsældrerådet v/ Aage Johannisson.

Aage Johannisson orienterede fra Amtsældrerådets møde i september.

Patienter i Frederiksborg amt med akut blodprop sendes pt. til Gentofte 
hospital.
Dette undersøges nærmere.

Kirsten Feid inviteres til næste møde d. 16. oktober 2006.

Rådet afsluttet sit arbejde i november 2006.

8. Nyt fra kassereren.

Regnskabet gennemgået.

Der rykkes for penge for Den grønne folder til Pensionistforeningen og 
Fibro-teamet.

9. Opfølgning til årsberetning.

Følgende sager er behandlet eller været deltaget i 1. halvår 2006 :

• Forespørgsel om brug af ekstra bevilligede penge til ældreområder i 
2005 + 2006,
svarbrev i marts fra Skole-, social- og sundhedsforvaltningen. 

•Udflugter for ældre og handicappede arrangeret og gennemført.

•Møderi Sammenlægningsældrerådet bl. a. i Skibby.

•Møder i Amtsældrerådet.
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•Møde med ældre- og handicaporganisationerne i Skibby med Jette Scheefs 
deltagelse.

•Vedtægter for nye Handicapråd gennemgået og kommenteret.

•Planlægning for Kulturugearrangement.

•Kontakt til Teknisk forvaltning om problemer med Skibbys veje og fortove. 

•”Den grønne folder”.

•Undersøgelse om forsikring ved frivilliges evt. arbejdsuheld.

•Undersøgelse om Nordhøjs beboeres forsikringer.

•Stole til Ældrecentret modtaget fra Skuldelev menighedsråd.

10. Evt.

Behandlet under andre pkt.

11. Næste møde.

Tirsdag d.24. oktober 2006 kl. 10.00 Rådsmøde, Nordhøj 4, mødelokale 5 
Mandag 30. oktober - kl. 10.00 Møde med organisationerne, 
Ældrecentret, Ny vej
Tirsdag 21. november - kl. 10.00 Rådsmøde, Nordhøj 4, mødelokale 5

12. december - kl. ? Afslutning ?

Andet arrangement:
Kulturuger 2006 med Erik Grib Lørdag d. 23. september kl. 19.30 i Skibby 
Kino


